
Vragen naar aanleiding van RIB 22 017 – Inclusie agenda

-Op pagina 5 onderaan staat een verwijzing naar het Tijdelijk Besluit Digitale 
Toegankelijkheid. Op termijn treed de Wet digitale overheid in werking. In hoeverre is 
Rijswijk voorbereid op deze wet en hoe ver zijn we met digitale toegankelijkheid conform 
het tijdelijke besluit? 

-Op pagina 8 een interessant kader over gebarentaal. Het is sinds 1 juli 2021 een officiële 
taal. Rijswijk gaat op zoek naar manieren om hierop in te spelen. Wat is de stand van zaken? 
Zijn er bv. al vorderingen op dit gebied als het gaat om communicatie bij crisis- en 
noodsituaties? En bv. bij belangrijke debatten of toelichting op besluiten? 

-Waarom pas op lange termijn een inclusieparagraaf opnemen in collegevoorstellen? Dat 
kan toch op korte termijn? 

-Bijlage 2 is interessant voorzitter. Een opsomming van vele knelpunten en ideeën. Dat roept 
ook direct veel vragen op. Welke knelpunten zijn er nog? Wat is gedaan en wat kan en moet 
er nog gebeuren? Bijvoorbeeld toiletten, kwaliteit stoepen en de tikkers bij stoplichten. 
Hieruit blijkt wat het CDA betreft dat een platform of inclusie-panel in Rijswijk van groot 
belang is. 'Niets over ons, zonder ons' is niet voor niets het credo van het VN-verdrag. Kan 
het college hier een toezegging doen? Dat we in Rijswijk voor 1 januari 2023 zorgen voor een 
platform of inclusie-panel! 

Met vriendelijke groet,

Simon Geleijnse
CDA-fractie


